



# OUR EXPEDITION TEAM

## **STEFAN DALL – EXPEDITION PHOTOGRAPHER**

**EN** Stefan from Denmark is, when not sailing with Hurtigruten, a fulltime photographer and graphic designer based in Fredericia, Jutland. He has been taking pictures for more than 15 years and doing graphic design for 10 years. Stefan is lead photographer in an IT company that has just launched a worldwide sports app involving a series of sports stars from all around the world. Besides photography and graphic design he enjoys sports, nature trawling and outdoor living.

**DE** Stefan ist Däne, wenn er nicht für Hurtigruten unterwegs ist, arbeitet er hauptberuflich als Fotograf und Grafikdesigner in Fredericia auf Jutland. Er fotografiert seit mehr als 15 Jahren, Grafikdesign seit 10 Jahren. Stefan ist Leitender Fotograf eines IT Konzerns der gerade eine weltweite Sport app erstellt hat, bei der viele Sportstars von überall auf der Welt involviert sind. Außerdem macht er gerne Sport, reist gerne in der Natur und schätzt die Aktivitäten dort.